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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Kulcsot a Robitól lehet elkérni? Avagy újabb ablakon kidobott 186 millió? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrégiben, egy 186 milliós uniós projekttel gazdagodott Hatvan városa és a
természetbarátok, tanulmányi úton a Cukorgyári-tónál járó iskolások közössége . Legalábbis
ez volt a célja annak a beruházásnak, mely 20 hektáron alakított ki környezetismeret i
tanösvényt az említett területen .

A problémát az jelenti, hogy a terület bejutni szinte lehetetlen, bár állítólag valakinek má r
sikerült. A terület, melyen a beruházás megvalósult, az Aranyfácán Konzervgyár Kft .
tulajdonát képezi, aki kerítéssel el is zárta az elméletileg interaktív ösvényt, a bejáratnál pedi g
lelakatolt kapu található egy őrrel, aki a tanösvényre igyekvőket visszafordítja, hacsak nincs
engedélyük a belépésre . A baj ott kezdődik, hogy engedélyt az említett cég tulajdonosa ,
Stolczenberger Róbert adhat, a korábbi hatvani polgármester, Szabó Zsolt NFM államtitká r
rokona, és akinek elmondása szerint az engedélyezések nincsenek rendben, így az ösvény
jelenleg nem látogatható . Joggal adódik a kérdés, hogy akkor miként került kifizetésre a
projekt és miért lett készre jelentve? A beruházás elnyerésének körülményei is igen furcsák .

„A kft. 20 hektáros területén lévő beruházáshoz szükséges pénzért egyébként nem a kft. ,
hanem az Öko-Plan Tájvédelmi és Környezetfejlesztési Egyesület pályázott . Az egyesüle t
korábbi vezetője Kurucz Anikó volt, aki Szabó polgármestersége idején a város i
beruházásoknál ténykedett . Az egyébként elérhetőséget nem megadó, honlappal se m
rendelkező egyesület ugyanott van bejegyezve, ahol Stolczenberger irodája van, a férfi töb b
más cégével és olyan vállalkozással együtt, amelynek korábban Szabó is tulajdonosa volt . " —



írja az index .hu. Sajnálatos, hogy Fideszen belüli torzsalkodás kell ahhoz, hogy egy ilyen üg y
egyáltalán napvilágot láthatott . Vajon hány hasonló eset lehet, ahol közpénzen
százmilliókból készült vagy félig elkészült a köz számára értelmezhetetlen projekt ?

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy mikortól lesz látogatható a
hatvani Cukorgyári-tónál található tanösvény? Milyen engedélyekre várnak és
előreláthatólag mikor érkezik meg? Miért került kifizetésre a projekt és miért let t
készre jelentve, amikor ez még nyilvánvalóan nem történt meg? Folyik-e vizsgálat? Ki a
felelős?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . november 7 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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